

Jack Corley
July 22, 2019



July 22, 2019



Blessing Festival Held in Ukrainian Capital

Kyiv, Ukraine, July 8, 2019

On July 8, members in Ukraine used the occasion of Family Day to hold a Family festival with a Blessing ceremony in Kyiv. [Read more ...](#)

Фестиваль Благословения на брак в Киеве

8 июля 2019 года, Украина, Киев

8 июля в Украине отмечается национальный День семьи. Мы воспользовались этой возможностью, чтобы устроить семейный праздник с церемонией Благословения на брак. [Читать ещё ...](#)



Ukrainian Leaders Meet in Odessa

Odessa, Ukraine, July 13 - 14, 2019

Twelve leaders of our movement in Ukraine met in the city of Odessa on July 13 and 14 to analyze the first half of the year and make a plan for the second half. The leaders of seven witnessing centers were joined by Ukrainian headquarters representatives. [Read more ...](#)

Встреча украинских лидеров в Одессе

13 - 14 июля 2019 года, Украина, Одесса

Двенадцать лидеров нашего Движения в Украине 13-14 июля собрались в Одессе, чтобы проанализировать итоги первого полугодия и составить план на второе полугодие. Среди собравшихся были руководители семи свидетельских центров и представители штаб-квартиры. [Читать ещё ...](#)
